
Geachte heer Fackeldey en leden van de provinciale staten van Flevoland, 
 
deze week, 8 november 2022, hebben wij het voorstel van Windpark Hanze (WPH) ontvangen inzake 
de vergoeding, waaraan begin dit jaar ten onrechte, te voorbarig door heer Fackeldey in de pers 
werd gezegd, gesteld dat er al een overeenkomst was. 
 
In essentie is met de door WPH voorgelegde voorstel alleen een vergoeding voorzien zoals die 
wettelijk bepaald is en is het als zodanig helemaal geen gelijkwaardige participatie van omwonende 
in het betreffende windpark. 
Zoals de notaris benoemd in de bijlage van het voorstel is het een gedoogvergoeding en daarmee 
geen gelijkwaardige participatievergoeding 
Een gelijkwaardige participatie is als partijen op dezelfde ingelegde euro hetzelfde rendement maken 
bij gelijk risicoprofiel. Dit is met het recente voorstel van WPH aan omwonende totaal niet het geval.  
Er is helemaal geen gelijkwaardige particapteie van omwonende mogelijk. Er is alleen participatie via 
achtergesteld regelingen mogelijk welke niet gelijkwaardig zijn. 
Ik ben op dit moment dan ook niet van zins dit voorstel te ondertekenen. 
 
Mijns Inziens is met het deze week verstuurde voorstel niet voldaan aan de eisen van de provincie 
inzake gelijkwaardige participatie van omwonende en daarmee als zodanig onrechtmatige een 
vergunning verstrekt voor de bouw van het windpark. 
 
Graag verneem ik van u wat uw opinie is nu blijkt dat het door WPH voorgelegde voorstel in basis 
alleen de wettelijke vergoeding behelst en hiermee is in basis niet aan de opdracht van de provincie 
voldaan en de gevolgen daarvan voor de verstrekte vergunningen en de geloofwaardigheid van het 
openbaar bestuur inzake haar eigen gestelde kaders en de handhaving en uitvoering daarvan. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Op vr 11 mrt. 2022 om 13:57 schreef  
Geachte heer Fackeldey, 
 
ik de Flevopost moest ik lezen inzake de overeenkomst tussen Windpark Hanze (WPH) en de 
omwonende. 
Dit terwijl er pas op 17 maart een informatieavond is van omwonende en WPH. 
 
De manier waarop hier de loftrompet wordt gestoken, door de provincie en WPH vind ik verre van 
gepast! 
Wij als bewoners zijn met de rug tegen de muur gezet en in het verleden gemaakt afspraken, oa 
convernat, is aan de kant gelegd, genegeerd! 
 
De hele gang van zaken geeft aan hoe verziekt het Nederlandse openbaar bestuur is, inclusief de 
gang van zaken rond de participatie van 10 Miljoen Euro door het Waterschap Zuiderzeeland, zonder 
enige vorm van aanbesteding, in WPH, als aandeelhouder en afnemer!. 
 
Ik had het netter gevonden dat wij als omwonende eerst waren geïnformeerd alvorens het in de 
Flevopost had gestaan! 
Het openbaar bestuur is gewoon verziekt, persoonlijk winstbejacht van openbaar bestuurders en aan 
de kant schuiven, marchanderen met wet en regelgeving! Voorbeelden te over in dit 
bestuurlijk verziekte land! 
Waarom zou ik ooit nog gaan stemmen, met de wetenschap wat er zich op verschillende lagen in de 
4 bestuurslagen afspeeld en met deze case wederom is bewezen! 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 
 


